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ZAVRČ V HALOZAH IN HALOZE V SLOVENIJI
Idilična in še dokaj neokrnjena narava prelepih Haloz in s tem Zavrča je najbrž ohranjena tudi zaradi 
dokaj globoko osveščenih ljudi, živečih na tem območju, ki ne samo, da to naravo varujemo, ampak jo goji
mo, obdelujemo s svojim marljivim in doslednim delom. Čeprav smo velikokrat zaradi napornega in težkega 
dela pri obdelavi teh po večini vinorodnih gričev zelo utrujeni, ne nehamo, ampak nadaljujemo z delom in s 
tem z razvojem našega bivalnega kraja celotnih Haloz, dela Dravskega polja in s tem tudi našega Zavrča, od 
koder tudi sam izvirain. Moram z veseljem poudariti, da vse odkar smo postali samostojna država in s tem 
samostojna občina, tudi mi v Zavrču in Halozah hitreje napredujemo na prav vseh področjih od gospo
darskega do družbenega življenja. Mnogo tega seje postorilo, hvala Bogu, kar precej, toda ko človek, in tudi 
sam kot župan, pogleda v sedanjost in prihodnost, vidi, da so Haloze in s tem tudi Zavrč na polovici razvojne 
poti. Da bi vse to nekako hitreje odpeljali v razvitejši svet, je potrebno v državni parlament izvoliti človeka iz 
Haloz, ki bo s svojimi izkušnjami, s svojim preudarnim in odgovornim delom trdno zavzel stališča za hitrejši 
razvoj vseh naših obmejnih občin v Halozah in Kidričevega na delu Dravskega polja. Ta drugi del razvoja je 
torej nujen, nadaljnji razvoj pa bo možen le, če bo v državnem parlamentu človek iz Haloz, ki bo s svojimi 
stališči vplival na odločitve, ki bodo ta haloški svet pripeljale čimprej v svet blaginje, torej razvoja, ki je 
dokončno potreben približevanju razvitega sveta v naši deželi Sloveniji.
Pred nami so zopet pomembne naloge, odločitve, kdo bo vodil državo, kdo bo vodil gospodarstvo, kulturo, 
šport, zdravstvo in vse ostalo, ki je v sklopu razvoja moderne družbe v združeni Evropi. V tej državi in 
združeni Evropi pa vidim našo občino in s tem ves haloški predel z delom Dravskega polja, ki prav vse to 
nujno potrebuje, posebej še na področju komunalne infrastrukture in ohranjanja čistega in neokrnjenega 
okolja za nadaljnji in uspešni razvoj v naslednjem obdobju. Ne bi želeli, da razvoj zaostane na polovični 
poti, ki smo jo do sedaj dokaj uspešno premagovali. Moja teza ni, da bi naštevali vse, kar smo do sedaj ure
dili, to se tako ali tako vidi in hkrati tudi čuti, ko imamo urejeno zdravstvo, osnovno šolstvo, športno in kul
turno dejavnost ter ostale družbene zadeve, kot so recimo gasilstvo, torej zaščita, ter seveda uspehi na komu
nalni infrastrukturi, od javnega vodovoda do izgradnje novih moderniziranih krajevnih in lokalnih cest, 
asfalt do domačega praga je prav gotovo največ vreden. Spoštujmo torej doseženo in se borimo še za drugo 
prav tako nujno polovico razvoja Zavrča in s tem celotnih Haloz.
V bodoče je naloge urejanje kanalizacije, ki mora zajeti kraj v celoti, da bomo ohranili čisto in zdravo okolje 
v Halozah, kakršnega si tudi vnaprej želimo. Nujno in potrebno je urediti obrtno cono in s tem drobno 
gospodarstvo, kjer bodo nove zaposlitve in s tem bodo ostajali v domačem kraju tudi ljudje z višjo in visoko 
izobrazbo. Prav tako bo potrebno tukaj v Zavrču urediti kulturni dom, ki bo služil k osveščanju vseh nas, od 
naših najmlajših do najstarejših občanov; prav gotovo je to potrebno v sleherni haloški občini. Torej, če bomo 
izvolili pravega človeka na pravo mesto, bo prav gotovo tudi nujni drugi del razvoja Zavrča in celotnih 
Haloz šel hitreje naprej.
Zavestno in z globokim prepričanjem sem se odločil, da kandidiram za poslanca v državni zbor - parlament, 
ker je nujno, da se ta razvoj resnično izpelje. Za navedeno v tem sestavku se bom dosledno boril, kot sem se 
do sedaj za razvoj občine Zavrč, ki je v mojih dveh mandatnih obdobjih, oziroma sedaj drugem mandatnem 
obdobju županovanja, veliko dosegla, kar prav gotovo čutite tudi Vi, drage občanke in spoštovani občani 
občine Zavrč in ostalega dela Haloz.
Vse občanke in občane pozivam, da se prav vsi, ki imate volilno pravico, udeležite volitev poslancev v državni 
zbor, ki bodo v nedeljo, 3■ oktobra, na voliščih v občini Zavrč in na vseh voliščih na območju Haloz in na 
delu Dravskega polja občine Kidričevo.
Kandidiram na listi SLOVENIJA JE NAŠA kot neodvisni kandidat, tako da bom lahko brez kakršnih koli obre
menitev tudi vnaprej prisluhnil kot izvoljeni poslanec slehernemu prebivalcu, oziroma volivcu in tako dosled
no uresničeval z Vami vred vse to, kar sem skladno s skupnimi odločitvami navedel v tem članku. Menim, da 
so podobna stališča bodočega razvoja Haloz in s tem občine Zavrč tudi Vaša, zato vsi na volitve, kjer se boste 
odločili in obkrožili zaporedno št.

15. Miran VUK,
ki Vam, drage volivke in spoštovani volivci, na našem volilnem območju želim nadaljnjega in še hitrejšega 
razvoja, pri čemer Vam bom kot vaš bodoči poslanec s tega območja vedno in povsod pomagal. Hvala Vam.

Vaš kandidat za poslanca v državni zbor iz občine Zavrč, Haloze
Miran VUK

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in Lidija 
Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec, in arhiv društev. Oblikovanje in priprava za tisk: Vejica, Rado Škrjanec s.p.. 

Tisk: Grafis Rače. Naslov uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762-01-50, 761-18-01. Glasilo občine Zavrč, 
Dober den je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613- Natisnjeno: 500

izvodov, ki jih premjejo gospodinjstva v občini brezplačno.
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Napredek, pridobitve, praznovanja - za lepše življenje v
Halozah

Začetek letošnjega
praznovanja je bil 7. 
avgust s tradicionalnim 
šahovskim turnirjem - Že 
naslednji dan je bilo 
meddržavno tekmovanje v 
streljanju na glinaste 
golobe - Upokojenci 
pripravili likovno razsta
vo slikarja Franca 
Simoniča - Osrednji dan 
letošnjega praznika je bil 
14. avgust, ko je bila tudi 
otvoritev ceste Hrastovec- 
Furjan, pa praznična 
prireditev in podelitev 
najvišjih občinskih priz
nanj - V Zavrču so se 
veselili še ob odprtju 
prenovljenega športnega 
igrišča - Prva tekma 
završkih nogometašev v 
III. slov. nogometni ligi v 
prid domačinom 
Zaključek praznovanja 
na romarski praznik pri 
Devici Mariji

V Zavrču je bilo letos ob 8. 
občinskem prazniku znova 
nadvse slovesno, v občini pa 
so poskrbeli za številne 
prireditve in veselo 
praznično dogajanje.
Prireditveni program so 
začeli šahisti, ki so se tudi 
letos zbrali na Švabovem, 
tam odigrali nekaj partij in na 
koncu razglasili najboljše 
posameznike in ekipe. Šport

nikom so sledili završki lovci 
- člani LD Zavrč, ki so letos 
pripravili kar meddržavno 
tekmovanje v streljanju na 
glinaste golobe, v Društvu 
upokojencev Zavrč pa so se 
izkazali z razstavo likovnih 
del slikarja in završkega roja
ka Franca Simoniča.
Praznovanje se je nadaljeva

lo 14. avgusta, ko je bil v 
Zavrču osrednji praznični 
dan, začetek prireditev pa 
natanko opoldan, ko so v 
dolini v Hrastovcu odprli 
moderizirano asfaltno cesto 
Hrastovec-Furjan, slavja pa 
se je ob županu in ostalih 
predstavnikih iz vodstva 
občine udeležilo še veliko 
domačinov, ki so pripravili 
zares prekrasen sprejem. 
Zbrane sta nagovorila župan 
Miran Vuk, podžupan Peter 
Vesenjak, o novi pridobitvi v 
cestni infrastrukturi je govoril

Zvonko Težak, ki je v občini 
tudi predsednik odbora za 
gospodarstvo, tokrat pa je bil 
tudi v vlogi nadzornega pri 
projektu. Zbrane ob odprtju 
asfaltne ceste je pozdravil še 
Marjan Pongrac, direktor 
podjetja As fiati Ptuj, ki je bilo 
izvajalec del. Novo asfaltno 
cesto je blagoslovil završki 
župnik Jože Pasičnjek, ob 
zvokih harmonike pa so

Razstava F. Simoniča

Odprtje modernizirane ceste v Hrastovcu.

zapele završke ljudske 
pevke. Simbolično so trak na 
novi cesti prerezali župan 
Miran Vuk, najstarejša krajan
ka Terezija Veselič in prizade
ven domačin Stanko Jurgec.
Domačinka Sanja Kokot je 

na slovesnosti dejala, da jim 
moderizirana cesta zares 
veliko pomeni, še posebej 
veseli pa so njeni uporabniki, 
saj jim bo pot po njej do 
doma po novem asfaltu pre
cej krajša in tudi lepša. Vsem, 
ki so kakorkoli pomagali pri 
tej investiciji, pa se je zah
valila v imenu vseh krajanov.
Cestni odsek Hrastovec- 

Furjan je dolg 980 metrov, 
širok 2,80 metra in je na 
treh ovinkih širok tudi do 
3 metre. Naložba je občino 
veljala 24 milijonov tolar

jev, občani pa so sami 
zbrati kar 5 milijonov SIT. 
Dela na cesti so bila 
končana v dobrem mese
cu dni

S HRIBA PA SPET V 
DOLINO NA OSRED
NJO OBČINSKO 
PROSLAVO
Veselo druženje ob novi pri

dobitvi pa se je potem nadal
jevalo na hribu, kjer so 
domačini pripravili bogat 
sprejem in pogostitev z 
odličnimi domačimi dobrota
mi. Slavje se je potem selilo 
nazaj v Zavrč, na prireditveni 
prostor pri gasilskem domu, 
kjer se je na osrednji občinski 
prireditvi zbralo lepo število 
ljudi, med njimi tudi številni

Na zdravje ob novi pridobitvi.
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Druženje na vrhu nove asfaltne ceste!

vabljeni goste. Nekateri med 
njimi, tako poslanca in 
župana Franc Pukšič in 
Anton Butolen ter hajdinski 
župan Radoslav Simonič so v 
opravičilu poslali prijazno 
čestitko ob prazniku.

"OB PRAZNIKU 
IMAMO VELIKO 
RAZLOGOV ZA 
DOBRO VOLJO," JE 
DEJAL ŽUPAN VUK
Slavnostni govornik na 

osrednji slovesnosti župan 
Miran Vuk pa je ob tej 
priložnosti dejal: "Naše
razpoloženje je dostikrat tudi 
odvisno od uresničitve in 
izpolnitve ciljev, ki smo si jih 
zastavili za neko obdobje. Z 
veseljem ugotavljam, da 
imamo glede na zastavljene 
cilje veliko razlogov za dobro 
voljo. Ugotovimo lahko, da 
smo realizirali večino ciljev, 
ki smo si jih v občinskem 
svetu zastavili ob začetku 
leta.
V zadnjih mesecih smo spet 

veliko naredili pri razvoju, 
uspešno zaključili nekatere 
naloge, z drugimi šele 
začenjamo, poleg vseh inves
ticij pa smo, tako kot vedno, 
zagotavljali tudi sredstva iz 
občinskega proračuna za kul
turo, šolstvo, predšolsko 
vzgojo in vsa druga področja, 
ki so nujno potrebna za 
obstoj naše lokalne skupnos
ti. Nekaj finančnih sredstev 
smo namenili tudi za izdela
vo projektov za tiste investi

cije, ki jih nameravamo 
izvesti v prihodnosti.
Že v mesecu septembru 

začenjamo s sanacijo kul

turne dvorane, ki bo po prvih 
ocenah znašala dobrih 60 
mio tolarjev, sredstva pa 
bomo poskušali zagotoviti v 
naslednjih treh letih. Upam, 
da bomo občinski praznik v 
letu 2006 že praznovali v 
obnovljeni kulturni dvorani.
V septembru načrtujemo še 

pričetek modernizacije ceste 
Gorenjski Vrh-Kokot-Bloden- 
kova dolina, ki bo znašala 11 
mio tolarjev.
Imamo še veliko načrtov, a 

preskromen občinski
proračun, vendar sem 
prepričan, da kjer je volja in

znamo združiti moči, tam se 
bodo videli tudi uspehi.
Vsem občankam in obča

nom se ob letošnjem 
prazniku še posebej zahvalju
jem za sodelovanje, razume
vanje, potrpljenje in pomoč

LETOŠNJI OBČINSKI 
PRIZNANJI IN 
PLAKETI V "PRAVE" 
ROKE
Župan Miran Vuk in 

predsednica odbora za 
družbene dejavnosti Marta 
Bosilj sta ob prazniku 
podelila tudi najvišja (štiri) 
občinska priznanja, od tega

dve plaketi.

ZA USPEHE NA 
PLESNO GLASBENEM 
IN PEVSKEM 
PODROČJU JE PRIZ
NANJE PREJELA 
OTROŠKA FOLKLOR
NA SKUPINA KUL
TURNO
UMETNIŠKEGA 
DRUŠTVA MAKSA 
FURJANA ZAVRČ
Otroška folklorna skupina 

Kulturno umetniškega

društva (KUD) Maksa Furjana 
Zavrč dosega pod vodstvom 
gospe Danice Zelenik in ob 
spremljavi harmonikarja 
Petra Vesenjaka, mlajšega, 
izredno lepe uspehe. Največji 
uspeh je skupina dosegla 
letos na 8. državni reviji ljud
skih pesmi, plesov in 
običajev "Pika poka pod 
goro" v Rogaški Slatini, kjer je 
osvojila zlato priznanje. Prav 
tako je prejela priznanje na 
medobčinskem srečanju 
otroških folklornih skupin v 
Skorbi.
Mentorica D. Zelenik se je 

celo potrudila in z raziskavo 
narodne noše poskrbela za 
oblačila folklorne skupine, ki

izhajajo iz časov naših babic 
in dedkov. S petjem, plesom, 
glasbo in oblačili otroška 
folklorna skupina ohranja 
našo dediščino, kar je izredna 
vrednota, saj se s tem ohranja 
tudi naša identiteta. Poleg 
navedenega sodeluje
skupina tudi na raznih 
prireditvah v občini Zavrč. 
Občani spremljajo njihov 
nastop z veseljem in 
navdušenjem, saj iz njih 
izžareva veselje, radost in 
mladost, kar daje posebno 
zadovoljstvo in srečo v naših 
dušah.
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MILAN KOKOT 
DOBITNIK PRIZNAN
JA KOT NAJBOLJŠI 
ŠPORTNIK
Milan Kokot iz Hrastovca 

pravijo, da je nogometaš z 
duhom in telesom. S svojim 
nogometnim znanjem, bor
benostjo in vzdušjem je v 
ekipi nogometnega kluba 
Zavrč motiviral ekipo, da je 
lahko dosegla rezultate, ki 
odmevajo po vsej Sloveniji.
Z njegovo pomočjo je 

nogometna sekcija v sezoni 
2003/2004 osvojila 1. mesto v 
1. medobčinski ligi Ptuj in si 
po dodatnih kvalifikacijskih 
tekmah priborila vstop v III. 
slovensko nogometno ligo. 
Poleg tega je nogometna sek
cija Športnega društva Zavrč 
15. aprila letos osvojila tudi 
pokal Medobčinske nogo
metne zveze Ptuj. Ta tekma 
nam je ostala še posebej v 
spominu, saj je po streljanju 
enajstmetrovk premagala 
drugoligaša - ekipo Aluminija 
iz Kidričevega. K vsem tem 
uspehom je velik delež 
prispeval prav Milan Kokot.

KUD MAKSA FUR
JANA ZAVRČ - PLAKE
TA ZA USPEŠNO 10- 
LETNO DELOVANJE 
NA KULTURNEM 
PODROČJU
Zgodovina KUD-A Maksa 

Furjana Zavrč sega v leto 
1993, ko so na 1. seji 
izvršnega odbora Sveta 
Krajevne skupnosti imeno
vali Odbor za kulturo in 
prosveto (3. maj 1993). Za 
predsednico je bila imeno
vana Kristina Vuzem. 15- 
članski odbor (večina je še 
danes vključena v KUD) je že 
v naslednjem letu v mesecu 
septembru pripravil
ustanovni sestanek KUD-a. 
Takrat se je določilo ime

KUD-a, pravilnik društva in 
izvolilo prvo predsednico 
Kristino VUZEM in blaga
jničarko Renato HRNČIČ. 
Istega leta je bilo društvo 
registrirano in v mesecu no
vembru zahtevalo odprtje 
rednega žiro računa pri 
Agenciji za plačilni promet. Z 
odločbo dne 15. 12. 1994 se 
je to tudi zgodilo. Žal se je 
društvo vseh deset let 
neuspešno borilo za ureditev 
lastnih prostorov.
KUD Maksa Furjana torej 

aktivno deluje že deset let in 
združuje različne sekcije, 
člani teh pa veliko nastopajo 
v domači občini, na številnih 
večjih prireditvah. KUD 
sodeluje tudi z drugimi kul
turnimi društvi v bližnji okoli
ci, kjer nastopa na njihovih 
kulturnih prireditvah. Dobro 
sodeluje tudi s Kulturno 
umetniškim društvom iz 
Cestice, kar nas še posebej 
razveseljuje.
KUD-ovci so prisotni na 

prireditvah politične, zaseb
ne in gospodarske narave.
Sekcije KUD-a prejemajo 

pomembna in visoka priz
nanja. Ljudski pevci in godci 
Trta so sodelovali na 
medobčinskem srečanju ljud
skih pevcev in godcev v 
Šmartnem na Pohorju, ljudski 
godci pa na državnem 
srečanju v Kopru. Aktivna 
člana KUD-a Peter Vesenjak 
starejši in Marijan Brunec sta 
svoj pesniški navdih pokaza
la tudi v izdaji svojih 
pesniških zbirk, kar je prav 
gotovo še dodatno vplivalo 
na dobro ime našega kraja.
Ljudske pevke so izdale že 

dve kaseti domačih pesmi, 
pravkar pa se pripravljajo na 
izdajo tretje. Ljudski pevci 
Trta so svojo prvo kaseto 
izdali ob koncu leta 2002. 
KUD Maksa Furjana Zavrč 
zelo dobro opravlja poslanst

S PESMIJO OB PRAZNIKU
Letošnjo občinsko slavje so v Zavrču s pesmijo obogatili 
ljudski pevci Trta, na odru pa so se jim pridružile tudi 

završke ljudske pevke.

KRVODAJALCEM PODELILI JUBILEJNE ZNAČKE
Značke za 5-krat darovano kri so prejeli: Brigita Lužnik, 

Marjan Prelog in Jože Pungračič.
Značko za 10-krat darovano kri je prejel Renato Petrovič.

Značko za 20-krat darovano kri so prejeli: Slavko Arnejčič, 
Štefka Kornet in Stanislav Ivančič, tudi prizadeven organi

zator krvodajalskih akcij.

vo, za katerega je bilo 
ustanovljeno. Ohranja glas
beno in plesno izročilo 
prejšnjih rodov in širi veselje 
za petje med ljudmi v 
današnjem času.

svoje funkcije se je pokazalo, 
da se bo na področju športa v 
Zavrču marsikaj spremenilo, 
in to na bolje. V svojem 
dosedanjem mandatu je z 
dobro voljo in požrtvoval
nostjo, organizacijsko

PLAKETA OBČINE 
ZAVRČ ZA POŽRTVO 
VALNO, ORGANIZA
CIJSKO IN USPEŠNO 
DELO NA ŠPORTNEM 
PODROČJU LETOS V 
ROKE ROMANU 
VUKU
Roman Vuk je bil za 

predsednika Športnega 
društva izvoljen leta 2000. Že 
v kratkem času po nastopu

sposobnostjo zelo veliko 
dosegel in pripomogel k 
razvoju športa v Zavrču. S 
svojo prisotnostjo, material
nimi in finančnimi sredstvi je, 
poleg Občine Zavrč, najza
služnejši za izgradnjo objek
ta, kakršnega ni daleč 
naokrog in je danes v ponos 
vseh nas Zavrčancev. 
Razvoju športa in druženju 
občanov Občine Zavrč pa bo 
služil tudi v bodoče.
V njegovem mandatu oziro-

Krvodajalci, dobitniki jubilejnih značk.
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ma natančneje v sezoni 
2003/2004 je nogometna sek
cija Športnega društva Zavrč 
z uvrstitvijo v III. slovensko 
nogometno ligo - vzhod 
dosegla velik uspeh. V mese
cu aprilu letošnjega leta so 
nogometaši osvojili tudi 
pokal Medobčinske zveze 
Ptuj. Ves čas njegovega 
predsednikovanja se daje 
velik poudarek in skrb razvo
ju športa pri mlajših generaci
jah. Vsega navedenega ne bi 
bilo, če ne bi bilo Romana 
Vuka in njegove trdne volje, 
želje in vztrajnosti po napred
ku v športu.

PRIZNANJA VINO
GRADNIKOM ZA 
IZBRANA VINA
Zlata priznanja so prejeli 

vinogradniki: Marija Sla- 
meršek (rumeni muškat), 
Branko Finžgar (sauvignon), 
Dušan Bratuša (rumeni 
muškat), Slavko Kokot (laški 
rizling - pozna trgatev), Jože 
Silak (laški rizling), Viktor 
Kotolenko (renski rizling), 
Silvo Rihtarič (rumeni 
muškat).
Dobitniki srebrnih priz

nanj: Milan Kotolenko (rens
ki rizling), Franc Kukec 
(zvrst), Ivan Vuzem (zvrst), 
Franc Bratuša (rumeni 
muškat), Martin Vogrinec 
(zvrst), Ivan in Jože Težak 
(oba za zvrst).
Bronasti priznanji: Anton 

Bosilj (zvrst) in Marjan 
Pongrac (zvrst).

PRAZNIČNO 
OBLOŽENE MIZE 
ZAVRŠKIH GOSPODI 
NJ SIJE OGLEDAL 
TUDI LOJZE PETERLE
Ob letošnjem občinskem 

prazniku so v Zavrču 
ustanovili tudi Društvo 
gospodinj, v katerega se je že 
na začetku včlanilo okrog 50 
žena. Prvič so se predstavile 
z bogato kulinarično razsta
vo, ki sta jo na občinskem 
prazniku skupaj odprla 
župan Miran Vuk, evropski 
poslanec Lojze Peterle, ki se

je tistega dne ustavil v Zavrču 
s skupino kolesarjev Nove 
Slovenije, in pa najstarejša 
članica društva Terezija 
Bratuša. Na razstavi, ki je bila 
v dvorani gasilskega doma, 
so završke gospodinje 
prikazale največ krušnih, 
sladkih dobrot, z njimi pa so 
se tistega dne sladkali mnogi 
obiskovalci.

PRAZNOVANJE NA 
NOVEM ZAVRŠKEM 
NOGOMETNEM 
IGRIŠČU
Jože Mislovič, edini še 

živeči ustanovni član ŠD 
Zavrč, je na slovesnosti 
povedal takole: "Menim, da je 
danes pravi trenutek, da 
osvetlim prve korake ŠD 
Zavrč. V 60. letih prejšnjega 
stoletja nas je bilo tukaj 
veliko mladih, ki smo bili

Iz otvoritve nogometnega igrišča.

željni športnih aktivnosti, 
predvsem nogometa. Razen 
želje za igro nogometa nismo 
imeli ničesar; ne igrišča, ne 
žoge, ne copat, dresov, ven
dar pa nam zagnanosti ni 
manjkalo.
Začelo se je takole ... Nismo 

vedeli, kdo je lastnik igrišča. 
Vprašali smo v šolo, če ga 
lahko koristimo in dovolili so 
nam. Na takratnem igrišču 
smo s koso pokosili visoko 
travo, jo posušili in prodali. S 
tem denarjem smo kupili 
prvo žogo. Za njo smo se 
podili bosi, želeli smo tekmo
vati tudi z drugimi društvi. Iz 
rjuh nam je Žulova Trezika 
(po domače Lisjakova) sešila 
hlače, pekarna Obran nam je 
posodila pekovske majice.
Vsi smo bili beli, a še vedno 
bosi. Tekma je uspela, rezul
tata se ne spomnim. Verjetno 
smo zmagali.
Šele po približno dveh letih 

"divje lige" smo 15. septem
bra 1969 registrirali društvo 
kot ŠD Bratstvo Zavrč. Pri

tem so sodelovali Jože Bosilj, 
Rudi Žula, ki sta žal že poko
jna, in moja malenkost. Na 
igriščih smo doživljali vzpone 
in padce, dokler se razmere 
in pogoji za delovanje 
društva niso začeli urejati in 
izboljševati. Današnji športni
ki so dobro opremljeni, igrajo 
na sodobnem igrišču, za kar 
smo hvaležni bratoma 
Romanu in Miranu Vuku, 
občini Zavrč, hvaležni smo 
mariborski škofiji, ki nam je 
podarila zemljišče. Mladim 
športnikom želim mnogo 
športnih užitkov, ki so v 
današnjem času tudi pomem
ben dejavnik v boju proti 
drogi."
Slavje se je na novem 

završkem športnem igrišču 
po slovesnem odprtju nadal
jevalo, pomerPili sta se ekipi 
Zavrča in Kovinar Štore. 
Končni rezultat pa je bil 6:0.

Tatjana Mohorko 
Fotografije: T. Mohorko, 

Martin Ozmec

Izbrana završka nogometna ekipa (Foto: M. Ozmec)

Završki vinogradniki Foto. M. Ozmec
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POVABILO ZA SODELOVANJE! '

Občina Zavrč se s pomočjo občanov trudi in iz leta v leto izvaja modernizacije lokalnih in javnih poti. Mnenje občine 
kakoi tudi občanov je, da je modernizirana cesta z ostalimi komunalnimi priključki osnovni pogoj za življenje v Halozah. 
Modernizirane oz. asfaltirane ceste pa zahtevajo redno vzdrževanje. Menimo, da bodo čez leto, ko bomo morali pričeti z 
rednimi vzdrževanji asfaltiranih cest, stroški vzdrževanja zahtevali več proračunskih sredstev kot pa modernizacije, ki jih 
izvajamo na leto. Kot posledica izvajanja vzdrževanja moderniziranih cest pa bo primanjkovanje denarnih sredstev za nove 
modernizacije. Želja vodstva občine kakor tudi občanov, ki še nimajo asfaltiranih cest, je, da se te izvedejo v čim krajšem 
času.

Zato vabimo občane, kjer so že modernizirane ceste, da sami izvajajo osnovno vzdrževanje, kot so čiščenje, košnja 
bankin, odstranjevanje vej in grmovja ob cestah.

S takšnimi deli, bodo stroški vzdrževanja enaki kot do sedaj ali pa še manjši in s tem bo omogočeno asfaltiranje cest mimo 
domačij, kjer asfalta ga še ni. Občani, ki še nimajo asfaltiranih cest, si prav tako želijo, da se bodo enkrat vozili po asfaltu, 
kakor je bila želja vseh, kjer so ceste že asfaltirane.
Z deli se bo pripomoglo, da se dolžine cest asfaltiranja na bodo zmanjševale, ampak bodo ostajale iste. Tudi občani, ki 

nimajo asfaltiranih cest do svojih domačij, so prispevali prostovoljna sredstva za ostala asfaltiranja cest , saj so mnenja, da 
bo nekega dne tudi do njihove domačije vodila asfaltirana cesta.
Zato vabimo in prosimo vse občane, da izvajajo nujna vzdrževanja, kot so navedena, in s tem zmanjšajo stroške 

vzdrževanja iz proračuna občine. Tudi s takimi deli se pripomore k hitrejšemu razvoju svoje občine in urejenemu izgledu. 
Vsem občanom, ki pa se trudijo in že izvajajo takšna in podobna dela, se zahvaljujemo za pomoč.

Odbor za gospodarstvo,
varstvo okolja in gospodarske javne službe

NAROČNIK
OBČINA ZAVRČ
Zavrč 11, 2283 Zavrč

POVABILO K ODDAJI PONUDBE

Predmet javnega naročila:
1. Košnja bankin in brežin ob javnih poteh

Občane občine Zavrč vabimo, da v skladu s 124. členom Zakona o javnih naročilih (Uradni list RS, št. 39/2000) predložijo ponudbo
za košnjo trave ob javnih poteh.

Predmet javnega naročila bomo oddali več ponudnikom, brez javnega razpisa, v smislu zgoraj navedene zakonske določbe.
Ponudbo lahko oddajo vsi ponudniki, ki imajo registrirano ali pa bodo registrirali dejavnost kot dopolnilno dejavnost na kmetiji za 

opravljanje storitev drugim s kmetijsko mehanizacijo. Pogoj za oddajo ponudbe je, da je ponudnik sposoben opravljati dela košnje trave 
ob javnih poteh z lastnim vozilom, za katerega ima ustrezna dovoljenja. Vozilo mora biti predpisano opremljeno s signalnimi napravami. 

Ponudnik bo pričel z izvajanjem dela po predhodnem naročilu s strani pooblaščene osebe naročnika.
- Ponudnik v ponudbi ponudi ceno in normative za izvajanje košnje;
- navesti mora, da ima vozilo ustrezno dovoljenje;
- ponudnik v ponudbi določi naselja, ki bi jih prevzel. Navesti mora najmanj eno naselje. V primeru premajhnega števila 

prijavljenih ponudnikov pa mora v dogovoru z občino prevzeti še druga naselja;
- naročnik se zavezuje, da bo ponudnikom ob podpisu pogodbe izročil mapno kopijo z zarisom cest ter seznam cest z 

dolžinami;
- naročnik bo sklenil pogodbo o opravljanju del z izvajalci od 15. oktobra 2004 do 31. decembra 2004.

Ponudnike prosimo, da posredujejo ponudbe do 15. oktobra 2004 na sedež občine Zavrč, Zavrč 11, Zavrč.
Obrazce za izpolnitev ponudbe je možno dvigniti na sedežu občine Zavrč.

Ovojnica s ponudbo naj bo na naslovni strani opremljena z naslovom naročnika:
OBČINA ZAVRČ

Zavrč 11, 2283 Zavrč.
V spodnjem levem kotu naj bo oznaka: "NE ODPIRAJ - PONUDBA ZA KOŠNJO BANKIN IN BREŽIN OB JAVNIH POTEH".

Na hrbtni strani ovojnice naj bo naslov ponudnika.
Prosimo Vas, da podate ponudbo.

Občina Zavrč 
Miran VUK, župan
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NAROČNIK
OBČINA ZAVRČ
Zavrč 11, 2283 Zavrč

POVABILO K ODDAJI PONUDBE
Predmet javnega naročila:

1. Izvajanje zimske službe - pluženje snega na javnih poteh za zimsko sezono 2004/2005.
2. Izvajanje zimske službe - posipavanje javnih poti s posipnim materialom za zimsko sezono 2004/2005.

Občane občine Zavrč vabimo, da v skladu s 124. členom Zakona o javnih naročilih (Uradni list RS, št. 39/2000) predložijo ponudbo 
za izvajanje zimske službe - pluženje snega na javnih poteh in ponudbo za izvajanje zimske službe - posipavanje javnih poti za

obdobje 2004/2005.
Predmet javnega naročila bomo oddali več ponudnikom, brez javnega razpisa, v smislu zgoraj navedene zakonske določbe. 

Ponudbo lahko oddajo vsi ponudniki, ki imajo registrirano ali pa bodo registrirali dejavnost kot dopolnilno dejavnost na kmetiji za 
opravljanje storitev drugim s kmetijsko mehanizacijo. Pogoj za oddajo ponudbe je, da je ponudnik sposoben opravljati dela pluženja 
snega ali posipavanja z lastnim vozilom, za katerega ima ustrezna dovoljenja. Vozilo mora biti predpisano opremljeno s signalnimi

napravami in snežnimi verigami.
Po sklepu občinskega sveta bo ponudnik pričel z izvajanjem dela po predhodnem naročilu s strani pooblaščene osebe naročnika, ven

dar ne prej, ko bo višina novozapadlega snega višja kot 15 cm.
Ponudnik mora v ponudbi nedvoumno navesti, da se strinja z naslednjimi normativi izvajanja zimske službe:

- ponudnik, ki se prijavlja na razpis za pluženje, se mora strinjati in biti sposoben splužiti 2 km ceste na uro - obojestran
sko,;

- ponudnik, ki se prijavlja na razpis za posipavanje se mora strinjati in biti sposoben posipati 1,5 km ceste s trosilcem v 45 
min. V ceno in čas je zajet tudi čas in delo nalaganja trosilca;

- ponudnik mora navesti, da ima vozilo ustrezno dovoljenje;
- ponudnik mora navesti, da ima predpisane signalne naprave in snežne verige;
- pluženje je možno z desko ali plugom;
- ponudnik v ponudbi določi naselja, ki bi jih prevzel v izvajanje zimske službe. Navesti mora najmanj eno naselje. V primeru 

premajhnega števila prijavljenih ponudnikov pa mora v dogovoru z občino prevzeti še druga naselja;
- če se prijavi več ponudnikov za izvajanje zimske službe v istem naselju, ima prednosti tisti ponudnik, ki je že izvajal zim

sko službo v prijavljenem naselju, drugemu ponudniku pa se ponudi drugo naselje;
- naročnik se zavezuje, da bo ponudnikom ob podpisu pogodbe izročil mapno kopijo z zarisom cest ter seznam cest z 

dolžinami;
- naročnik se zavezuje, da bo ponudnikom izročil seznam javnih poti in javnih površin za posipavanje. Ponudnik pa se 

zavezuje, da bo izvajal posipavanje površin tudi po naročilu odgovorne osebe s strani naročnika;
- naročnik se zavezuje, da bo poskrbel za posipni material in ga dostavil na primerno lokacijo v dogovoru z izvajalci posi

pavanja.
Ponudnike prosimo, da posredujejo ponudbe do 15. oktobra 2004 na sedež občine Zavrč Zavrč 11, Zavrč.

Obrazce za izpolnitev ponudbe je možno dvigniti na sedežu občine Zavrč.
Ovojnica s ponudbo naj bo na naslovni strani opremljena z naslovom naročnika:

OBČINA ZAVRČ 
Zavrč 11, 2283 Zavrč.

V spodnjem levem kotu naj bo oznaka: "NE ODPIRAJ - PONUDBA ZA IZVAJANJE ZIMSKE SLUŽBE 2003/2004".
Na hrbtni strani ovojnice naj bo naslov ponudnika.

Prosimo Vas, da podate ponudbo.
Občina Zavrč 

Miran VUK, župan

r ; x
AKCIJA ODVOZA DOTRAJANIH VOZIL SE POTEKA

Občane občine Zavrč obveščamo, da akcija odvoza dotrajanih vozil še vedno poteka. Zato vabimo vse, ki 
še imajo takšna vozila, da pokličejo na sedež občine Zavrč in podajo zahtevo za odvoz. Istočasno prosimo 
vse občane, da na sedež občine Zavrč sporočijo lokacije vozil, ki so zapuščena in odložena po gozdovih in 
dolinah.
Vabimo vas, da zahtevo za odvoz dotrajanih vozil podate, saj se stroški odvoza krijejo iz državnega 

proračuna. Po poteku akcije pa bo stroške odvoza in deponije moral kriti zadnji lastnik vozila.
Občina Zavrč
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Anton Butolen, kandidat za poslanca na listi Liberalne
demokracije Slovenije

■ Rojen sem leta 1955. Sem poročen in oče treh otrok. Po končanem študiju matematike 
in fizike sem se zaposlil v osnovni šoli Podlehnik, kjer sem od leta 1986 do 2001 opravl
jal naloge pomočnika ravnatelja. Leta 2001 sem bil imenovan za vršilca dolžnosti rav
natelja OŠ Žetale, leta 2002pa za ravnatelja.
■ S politiko sem se prvič srečal leta 1990, ko sem bil izvoljen v zbor krajevnih skupnos
ti Ptuj, kjer sem bil predsednik več delovnih teles. Od leta 1998 sem župan novonastale 
občine Žetale. V juniju 2002 sem postal poslanec v DZ. Sem veteran vojne za Slovenijo.
■ Od rojstva živim v Halozah, zato sem na svoji koži občutil in še občutim vse probleme, 
ki tarejo ljudi v Halozah in na Dravskem polju. V politiko sem vstopil zato, ker mi ni 
vseeno, kako v tem okolju živimo danes in kako bomo živeli jutri. Verjamem, da lahko 
kot poslanec z vztrajnostjo, doslednostjo in na osnovi argumentov bistveno pripomorem 
k hitrejšemu razvoju Haloz in Dravskega polja.

■ Z argumenti in strpnim dialogom mi je v tem skrajšanem mandatu uspelo opozoriti širšo skupnost na posebnosti 
in potrebe našega okolja ter zanje najti prostor v zakonskih besedilih in v državnem 
proračunu. Tako želim nadaljevati tudi v bodoče, pri tem pa mi bodo izkušnje, ki sem 
jih pridobil v tem mandatu, v veliko korist in prednost.

■ V naslednjem mandatu bo najpomembnejša naloga v našem volilnem okraju izvesti 
investicije, ki mi jih je že uspelo uvrstiti v proračuna za 2004 in 2005 ali v razvojne 
programe države za obdobje do 2008. To so predvsem celovita oskrba Haloz z vodo, 
izgradnja OŠ in vrtcev, izgradnja avtoceste Slivnica-Draženci in hitre ceste Slovenska 
Bistrica-Ptuj, posodobitev nekaterih odsekov državnih cest, nekatere odseke cest pa je 
nujno prekatorizirati iz lokalnih v državne. V tem obdobju bo potrebno doseči izenačitev subvencij za kmetijstvo s 
povprečjem EU in zgraditi učinkovit sistem zaščite pred naravnimi nesrečami (toča).

■ Članstvo v EU je priložnost tudi za naše okolje, da z dobro pripravljenimi programi razvoj Haloz in Dravskega polja 
še pospešimo. Predvsem je priložnost, da tudi s sredstvi evropskih skladov pospešimo razvoj podjetništva, obrti in tur
izma in razvoj podeželja nasploh. Zato bom tudi v bodoče tesno sodeloval z vsemi občinami iz volilnega okraja.

• Poslanec je s svojim delom zavezan celotnemu narodu in ne samo okraju, kjer kandidira. Zato se vam bo morda 
zdelo, da dajem prevelik poudarek lokalnim temam. Vendar menim, da je glede na specifičnost našega okraja to 
nujno in mi tega ne boste šteli v škodo.

• Spoštovane volivke in volivci!
Mnogi prihajajo pred vas s programi in obljubami, nekateri s povsem neuresničljivimi, ker vedo, da jim jih ne bo 
potrebno nikoli uresničevati.

Volitve niso samo soočanje programov, temveč so tudi soočanje kandidatov. Ni problem napisati dober in volivcem 
všečen program. Umetnost politike je program uresničiti. Ko boste presojali programe posameznih kandidatov, ime
jte v mislih, da sem edini med vsemi, ki sem imel, kot do sedaj edini poslanec s tega okraja, priložnost pridobiti 
tudi to izkušnjo. Tudi zato vam ne obljubljam nemogočega. Obljubljam to, kar je dejansko možno uresničiti. Moj 
program je del programa stranke, na listi katere kandidiram.

■ Spoštovane volivke in volivci, če so bile včasih volitve tako rekoč dolžnost, so danes predvsem pravica, priložnost, 
da svobodno odločamo o tem, kdo nas bo v naslednjih štirih letih zastopal, kdo nam bo vladal in s tem kakšna bo 
naša bodočnost. To priložnost imamo samo vsaka štiri leta, zato jo velja izkoristiti. Zavedati seje potrebno, da bodo, 
v kolikor se ne bomo udeležili volitev, odločili drugi, morda ravno obratno, kot si želimo. Izkoristimo torej priložnost 
in 3■ oktobra izrazimo svojo voljo na volišču. Do takrat pa je priložnost, da premislite, kaj vam kdo obljublja in 
kako je sposoben svoje obljube uresničiti.

Če se boste odločili za mene, vam obljubljam, da bom storil vse, kar je v moji moči, da bo obljubljeno tudi uresničeno.
■ V parlamentu se bom zavzemal za argumentiran, strpen in kulturen dialog med različno mislečimi, saj menim,
da je politika zato, da probleme rešuje, ne pa da jih sama ustvatja.

Hvala za zaupanje!
OO LDS Zavrč in kandidat za poslanca Anton Butolen

Vas vabita na predstavitev kandidata v sredo, 29. 9- 2004, ob 17. uri v dvorani društva upokojencev v Zavrču.
Vljudno vabljeni!

*LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENIJE
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Drage volivke in volivci,
sem BRANKO MARINIČ. Na listi Slovenske demokratske stranke kandidiram, ker 
SDS združuje ljudi, ki nam ni vseeno, kakšna bo naša prihodnost in prihodnost 
naših otrok. Sposobni smo bolje in bolj pošteno upravljati z državo ter povezati ljudi 
in stranke s ciljem hitrejšega razvoja in resnične solidarnosti.

Kot poslanec se bom zavzemal za šolstvo, ki bo dajalo poudarek kritičnemu mišljen
ju, spodbujalo kreativnost učencev in skrbelo za njihov celostni razvoj. Tudi 
največje težave in nadloge, ki nas pestijo, npr. brezposelnost, preobremenjenost 
okolja zaradi onesnaževanja, siromaštvo posameznih slojev prebivalstva, 
naraščajoča ekonomsko-socialna neenakost, bomo 
lahko premagali z uporabo znanja in gotovosti vase.
Podprl bom vse tiste predloge in pobude, ki bodo 

spodbujali razvoj malih in srednjih podjetij ter prispevali k zmanjševanju brez
poselnosti in višjim plačam.

Zavzemal se bom za Slovenijo, kjer bojno vsi enaki pred zakonom, kjer 
bosta delo in znanje nagrajena, kjer bomo imeli vsi enake možnosti 
razvoja tako na podeželju kot v mestih. Gospodarski in družbeni razvoj naj bo enakomeren po vsej 
Sloveniji. Vsi moramo imeti enake možnosti za izobraževanje in zaposlitev, enake možnosti za 
zdravstveno oskrbo in enake pravice do socialnega skrbstva. Zavzemal se bom za vzpodbujanje ini
ciativnosti in ustvarjalnosti na vseh področjih. Se posebej bom prisluhnil pobudam mladih.

Prosim vas, da v nedeljo, 3■ oktobra glasujete zame. Vaš glas bo glas za Slovenijo novih 

priložnosti in za boljše življenje vseh Slovenk in Slovencev.

Branko MARINIČ, rojen 28. 01. 1956, na Janškem Vrhu v Halozah.
Izhajam iz delavsko kmečke družine in sem rojen kot peti izmed sedmih otrok očeta Ivana in matere 

Manje, rojene Štopfer. Otroška leta sem preživel v pretežno kmečkem okolju in sem se že v rani mla
dosti srečal z okoljem neenakih socialnih možnosti številne družine. Osnovno šolo sem uspešno 
končal na Vidmu, nakar me je pot vodila v Maribor, v takratno Prometno šolo železniške smeri, ki 
sem jo uspešno zaključil. Izobraževanje sem nadaljeval v Ljubljani, kjer sem uspešno zaključil 
strokovno šolo prometne logistike in takrat zahtevani državni izpit. Zaposlil sem se na Železniški 
postaji Ptuj in se po nekaj letih prometno izvršilne službe odločil kariero nadaljevati v takratnem 
železniškem vozlišču Pragersko. Služboval sem kot državni uslužbenec (interni revizor prometa in 
transporta) severovzhodne regije. Po razpadu SJŽ in reorganizaciji in osamosvojitvi SŽ Ljubljana, 
sem pristal v Maribom, kjer sem šest let opravljal delo samostojnega prodajnega predstavnika 
potniškega prometa, zadnja štiri leta pa opravljam delo vodje prodaje in proizvodnje v potniškem 
prometu v enoti Maribor. V letu 2001 sem se odločil za študij ob delu in sem izredni študent Univerze 
Maribor, FOVKranj.

Vseskozi sem aktiven v družbenem življenju. Med vojaško agresijo na Republiko Slovenijo v letu 
1991 sem bil aktiven v vodstvu narodne zaščite Pragersko, kar mi danes potrjuje status vojnega vet
erana..
Sem poročen, oče dveh otrok. Z družino živimo v lastni hiši v Pobrežju 74 /A, Videm pri Ptuju.
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NOVA PRILOŽNOST - NOVA SLOVENIJA

N Si
Nova Slovenija
Krščanska ljudska stranka

Zaradi vedno večje razlike med ljudmi in regijami, zaradi centralizacije, 
nepravilne porabe denarja, zaradi pozabljanj na razvoj vasi, podeželja - vse to ust
varja privilegirana politična elita, ki je na oblasti - zaradi teh in še drugih dejstev so 
potrebne spremembe ob letošnjih volitvah.
Povrniti moramo zaupanje v pravno državo in odpraviti številne nepravilnosti v 

samem vrhu. Zagotoviti hočemo spoštovanje zakonskih predpisov, finančno in 
plačilno disciplino. Kljub negativnim napovedim dati zagon gospodarstvu, posebej še kmetijstvu s poudark
om na družinskih kmetijah. To pa zato, ker nam je pomemben majhen človek in tudi majhen kmet. Ti so ven
dar v večini med našim prebivalstvom.
Zato je moj program in način dela:
1. Spoštovanje in dostojanstvo vsakega človeka.
2. Poštenost, doslednost in načelnost. (Trdno sem prepričan, da ni nikoli izgubljeno, kar je 

pravično in pošteno).
3. Znanje, izkušnje in dosedanje delo za domači kraj in za domače ljudi.

Dobro mi je znana problematika haloških občin in tudi občine Zavrč. Večjo podporo 
si zasluži vinogradništvo in takšna organizacija odkupa grozdja, da bo kmet za svoje 
trdo delo dobil primerno plačilo. Seznanjen sem z razvojnimi programi na osnovi 
izčrpnih informacij in o željah in namenih ljudi.
Sem kandidat Nove Slovenije, ki je najbolj prepoznavna slovenska stranka in 

najuspešnejša v evropskem parlamentu. Zato sem pripravljen v sodelovanju z našimi 
evropskimi poslanci, s katerimi sem dober prijatelj, storiti čim več, da nam bodo želene 
spremembe prinesle spoštovanje, dostojanstvo, poštenost in doslednost v skupnem 
prizadevanju za boljše življenje.
Za Vaše zaupanje na volitvah (zaokrožiti bo potrebno št. 12 ) se Vam že naprej 

najlepše zahvaljujem in Vas lepo pozdravljam in želim vse dobro.
Franc BEZJAK
Več o programu v zloženki, ki ju prejme vsako gospodinjstvo in na spletni strani 

www.nsi.si
BEZJAK FRANC
Rojen 1953, živi v Majšperku, poročen, oče 3 otrok.
Univ. dipl. agroekonomist; višji svetovalec na Upravni enoti Ptuj.
Delovne izkušnje iz gospodarstva, državne uprave, 8-letnega županovanja in dela v številnih drugih organi

zacijah in organih.

RDEČI KRIŽ SLOVENIJE 
OBČINSKA ORGANIZACIJA RK ZAVRČ

BILI SMO NA KRVODAJALSKI AKCIJI
V okviru prireditev ob 8. občinskem prazniku občine 

Zavrč smo organizirali v Občinski organizaciji Rdečega 
križa Zavrč krvodajalsko akcijo, ki je bila v četrtek, 5. 
avgusta, na transfuzijskem oddelku bolnišnice na Ptuju.
Doživeli smo izredno dober odziv naših krvodajalcev, 

saj se nas je udeležilo kar dvajset.
Po končani akciji smo obiskali podjetje Čisto mesto na 

Ptuju in si ogledali Center za ravnanje z odpadki. 
Ugotovili smo, da je resnično pomembno sortiranje 
odpadkov, ker se mnogi materiali lahko ponovno

uporabijo kot sekundarne surovine, hkrati pa se prihrani 
dragocen prostor v odlagališču.
Po končanem ogledu smo se napotili na kmečki tur

izem Švabovo, si privoščili malico in poklepetali med 
seboj v sproščenem in veselem vzdušju.
Vsem, ki so se udeležili te akcije, iskrena hvala.
Naslednjo akcijo načrtujemo v zgodnji spomladi in že 

sedaj vabimo krvodajalce, da se je udeležijo.
Predsednica: 
Vida Milunič
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V TURŠKEM VRHU DAN ODPRTIH VRAT KLETI PRI TURČANU

Odlična kapljica za izbrane preizkuševalce

Na Turškem Vrhu so se pri 
Janžekovičevih tudi letos sredi 
avgusta zbrali številni poslovni 
partnerji, prijatelji, znanci in 
ljubitelji izbrane vinske kapljice. 
Janžekovičevi so že petič na 
dneve odprtih vrat povabili 
prav vse, ki jim vino kaj pomeni, 
v svoji več kot sto let stari vinski 
kleti pa v pokušanje ponudili 
kar 30 izbranih, nekaj tudi 
arhivskih vzorcev, znanih pod 
skupno vinsko blagovno 
znamko Turčan.
Janžekovičevi, še posebej oče 
Konrad in sin Matej, so z vinsko trto 
povezani že vrsto let, v Turškem 
Vrhu pa pridelajo odlično vinsko 
kapljico, nagrajeno tudi na številnih 
vinskih ocenjevanjih doma in po 
svetu. Za Turčana vedo celo v ZDA, 
Kanadi, Švici, Belgiji, od letos tudi v 
Hong Kongu na Kitajskem, saj se je 
posebna delegacija Kitajcev letos 
mudila prav v Turškem Vrhu na 
pokušnji haloških vin znamke 
Turčan. Da se jim v prihodnje obeta 
velik vinski posel, Konrad 
Janžekovič ne skriva, pravi pa, da se 
z vstopom v EU tudi slovenskim

vinarjem odpirajo nova vrata na 
tržišču: "Štajerski vinarji," pravi, "se 
bodo morali na poti promocije še 
bolj potruditi, kot na primer vinarji s 
Primorske ali z Dolenjske."
Ko smo obiskali Janžekovičeve v 

Turškem Vrhu, smo lahko poskusili 
tudi že prve zgodnje grozdne 
jagode, klopotci pa so glasno oznan
jali, da je jesen vse bliže, s tem pa

tudi letošnja trgatev, ki pa ne bo tako 
zgodnja kot lanska. Naš sogovornik 
se je v pogovoru spomnil, da so lani 
okrog 14. avgusta že trgali prvo rani- 
no, saj je bilo grozdje že zelo zrelo, 
letos pa se bo po njegovih besedah 
trgatev začela povsem normalno, 
nekje sredi septembra.
Na zdravje!

TM

POPIS ČEBELNJAKOV

Vstop v EU je prinesel veliko 
sprememb tudi na področju čebe
larstva, saj je bilo sprejetih veliko 
zakonskih in podzakonskih pred
pisov, katerih namen je uskladiti 
pravni red RS s pravnim redom v 
EU.
Popis čebelnjakov po pooblastilu 

Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo 
in prehrano izvajata Čebelarska zveza 
Slovenije in Nacionalni veterinarski 
institut, register čebelnjakov pa vodi 
Ministrstvo za kmetijstvo. V register 
čebelnjakov so čebelarji dolžni vpisati 
vse čebelnjake na območju Republike 
Slovenije. Namen registra je zlasti 
podpora zaščiti kranjske čebele,

zdravstveno varstvo čebel, nadzor 
nad subvencijami v čebelarstvu ter 
podpora pašnemu redu.
Za splošni popis in označevanje 

čebelnjakov so pooblaščeni 
označevalci Čebelarske zveze 
Slovenije (predsedniki ali člani čebe
larskih društev) in poteka od junija do 
oktobra.
V register čebelnjakov se vpišejo 

podatki o čebelarju in podatki o 
posameznih čebelnjakih.
Vsakemu čebelnjaku se dodeli identi

fikacijska številka, ki jo mora čebelar 
pritrditi na vidno mesto čebelnjaka. 
Prav tako so se čebelarji dolžni vpisati

v register kmetijskih gospodarstev in 
po vpisu prejmejo identifikacijsko 
številko kmetijskega gospodarstva 
KMG-MID.
Tako kot je zakonsko predpisan in 

obvezen vpis v register čebelnjakov, 
so čebelarji dolžni pooblaščenim 
označevalcem javljati vse spremembe, 
na primer postavitev novega čebelnja
ka, opustitev čebelarjenja, prodaja ali 
dedovanje čebelnjaka.
Več informacij o vzpostavitvi registra 

čebelnjakov lahko dobite v društvu.
Za čebelarsko društvo 

Zvonko TEŽAK
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OBVESTILO
Starše predšolskih otrok, katerih otroci so vključeni v vrtec, želimo spomniti, da je potrebno, glede na določila Pravilnika 
o plačilih staršev za programe v vrtcih ( Ur. list RS, št. 44/96, 1/98, 84/98, 102/2000, 111/2000, 92/02 in 120/03), do 15.

novembra 2004 oddati vloge za znižano plačilo vrtca.
1. Vlogo je potrebno vložiti na sedežu občine, kjer imata vlagatelj-ica in predšolski otrok stalno prebivališče, ne glede na 

to, kje otrok obiskuje vrtec.
2. Glede na status staršev in morebitnih ostalih polnoletnih družinskih članov je k vlogi potrebno priložiti naslednje doku

mente:
- za starše in ostale družinske člane - zavezance za plačilo dohodnine, ki so bili v delovnem razmerju neprekinjeno vse leto

2003:
■ odločbo davčnega urada o odmeri dohodnine za leto 2003,
• odločbo o odmeri davka od dohodka iz dejavnosti (velja za zasebnike, ki se jim ugotavlja dobiček na podlagi poslovnih

knjig);
- za starše in ostale družinske člane - zavezance za plačilo dohodnine, katerih zaposlitev v letu 2003 ni trajala polnih 12 

mesecev:
■ potrdilo delodajalca o višini BRUTO plače za zadnje 3 mesece pred vložitvijo vloge za znižano plačilo vrtca,
• obvestilo - potrdilo o višini katastrskega dohodka v letu 2003 (potrditi na vlogi!)
- za starše in ostale družinske člane, ki so brezposelni:
■ potrdilo Republiškega zavoda za zaposlovanje o brezposelnosti in, v kolikor gre za upravičenost do denarnega nado

mestila, čas prejemanja nadomestila in bruto znesek,
■ odločbo pristojnega centra za socialno delo, v kolikor gre za upravičenost do denarnega dodatka (navedba obdobja 

upravičenosti),
- za polnoletne družinske člane, ki nimajo dohodkov:
■ ustrezni dokument o njihovem statusu,
- za samohranilkeAce:
■ dokazilo o preživnini, do katere so upravičeni družinski člani in o zadnji višini pripadajoče preživnine (opomba: preživn

ina se v dohodek ne upošteva le v primeru, ko vlagatelj zahtevka dokaže, da je upravičenec ne prejema in da je za njeno 
izterjavo uveljavil razpoložljive pravne možnosti) oziroma

■ dokazilo o pokojnini, do katere so upravičeni otroci po smrti staršev.
3. Starši, ki vloge za znižano plačilo vrtca ne bodo oddali, bodo plačevali polno oskrbnino, to je 80 % ekonomske cene 

programa, ki ga obiskuje otrok.
Polna oskrbnina bo določena tudi staršem, ki vlogi ne bodo priložili zahtevanih dokazil in tistim, za katere bo ugotovljeno, 

da so v vlogi navajali napačne podatke.
4. Do oprostitve plačila vrtca so upravičeni le starši, ki prejemajo denarni dodatek po zakonu o socialnem varstvu in to 

dokažejo z odločbo centra za socialno delo.
Oprostitev plačila vrtca je začasna in velja za čas trajanja upravičenosti do denarnega dodatka.
Z zbiranjem vlog za znižano plačilo vrtca bomo pričeli v ponedeljek, 04. oktobra 2004.
Vloge je mogoče posredovati:
- osebno, v času uradnih ur (ponedeljek, sreda, petek med 8. in 12. uro, ob sredah še med 15. in 17. uro, v tajništvu občinske

uprave);
- priporočeno preko pošte, na naslov: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč.

Občinska uprava
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SPET SMO TU!

Spoštovani starši in vsi udeleženci 
v cestnem prometu, po zasluženih 
šolskih počitnicah so učenci v 
mesecu septembru ponovno sedli v 
šolske klopi in pričeli z nabiranjem 
novih znanj.

Da bi bila njihova pot v šolo in domov 
varna, smo policisti tudi letos izvedli več 
ukrepov.
V skladu s preventivnimi aktivnostmi, 

ki se nanašajo na varnost otrok na poti v 
šolo in domov, smo opravili pregled 
ces tno-prometne signalizacije na šolskih 
poteh ter v bližini osnovne šole in vrtca. 
O naših ugotovitvah smo obveščali

vzdrževalca cest in Občino Zavrč. V 
osnovni šoli smo pregledali načrt varnih 
šolskih poti in ugotovili, da je izdelan 
zelo kvalitetno in izobešen na vidnem 
mestu. K aktivnostim pred začetkom 
šolskega leta smo pozvali tudi Svet za

preventivo in vzgojo v cestnem prome
tu Občine Zavrč, ki je tako kot vrsto let 
nazaj tudi letos sodeloval pri varovanju 
otrok na poti v šolo in domov.
V prvih dneh pouka je vodja polici

jskega okoliša obiskal osnovno šolo in 
prvošolčkom razdelil pobarvanke na 
temo "Varno na poti v šolo in 
domov" ter na prvem roditeljskem ses-

ZNAMKE

)
tanku izvedel krajše predavanje na temo 
varnost otrok v cestnem prometu.
Na skupnem roditeljskem sestanku, ki 

je bil dne 15. 09. 2004, je bil staršem 
prikazan tudi film na temo vrstniško 
nasilje v šoli.
Dne 08. 09. 2004 je vodja policijskega 

okoliša popeljal otroke vrtca in učence 
prvega razreda Osnovne šole Zavrč po 
varni šolski poti. Otroci so v organizirani 
skupini prišli do Mejnega prehoda 
Zavrč, kjer so policisti za njih orga
nizirali mini dan odprtih vrat.
Dan odprtih vrat je bil organiziran z 

namenom približevanja policije 
otrokom in seznanitve otrok z delom 
policistov in carinikov na mejnem pre
hodu, prikazani so jim bili tehnični 
pripomočki za nadzor in urejanje 
prometa ter vozila policije, s katerimi so 
jih policisti tudi popeljali po parkirnem 
prostoru.
Udeleženci v cestnem prometu in 

starši, varnost otrok v cestnem prometu 
ni samo skrb policije, ampak je skrb 
vseh, še posebej pa staršev in vseh 
udeležence v cestnem prometu.
Otroci so naše največje bogastvo, skr

bimo, da bodo živeli varno!
Janko LORBEK, 

VODJA POLICIJSKEGA OKOLIŠA

C NOVE POŠTNE ZNAMKE IN ILUSTRIRANA DOPlŠNiČA

Pošta Slovenije je 15. in 22. septembra 
izdala sedem novih priložnostnih 
znamk in štiri redne poštne znamke ter 
ilustrirano dopisnico. Na novih 
znamkah so upodobili odprtje viadukta 
Črni kal, 750. obletnico prve omembe 
Maribora kot mesta (prvič znamka v 
obliki osmerokotnika), tradicionalno sta 
zaznamovani tudi serija Umetnost in 
Rastlinstvo, priložnostna znamka zazna
muje tudi 50 let podpisa Londonskega 
memoranduma, nadaljuje se serija 
Sadne vrste v Sloveniji, pa serija Evropa 
v malem. Na ilustrirani dopisnici pa je 
letošnji 15. Pikin festival v Velenju.

TM
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SO
18. septembra nadvse slovesno 
proslavili 10 let uspešnega dela 
Kulturno umetniškega društva 
Maksa Furjana, hkrati pa so se 
spomnili še 100-letnice rojstva roja
ka iz Goričaka, vsestranskega 
umetniškega in priznanega 
slovenskega gledališkega igralca 
Maksa Furjana, po katerem 
društvo tudi nosi ime. Osrednje 
praznične slovesnosti v Zavrču sta 
se udeležila še velika dramska 
umetnika Polde Bibič in Bojan 
Maroševič, ki sta Furjana dobro 
poznala.

Dobitniki Gallusovih značk, društvenih zahval, v družbi z umetnikoma Bibičem in 
M a roševičenu

Bojan Maroševič, njegov študent na 
akademiji pred 30 leti, je dejal, da je bil 
Furjan mojster gledališke maske, 
odličen igralec in pedagog, hkrati pa 
tudi velik ljubitelj literature; na prav 
poseben način, skozi lastno knjigo 
Soigralci, pa je Furjana, ki so ga kolegi 
klicali tudi Furči, opisal Polde Bibič. 
Prav njemu gre zasluga, da so pred leti v 
Goričaku na Furjanov! rojstni hiši 
položili spominsko ploščo.

OB 10-LETNICI VELIK DAN, ZA VSE 
VELIK KULTURNI PRAZNIK

do pa je vse skupaj povezala voditeljica 
prireditve Nada Koter.
Vodja območne izpostave sklada za 

kulturo Ptuj Nataša Petrovič je trem 
pevkam podelila bronaste Gallusove 
značke, prejele pa so jih: Julijana 
Mislovič, Katarina Hrženjak in Ivanka 
Vidovič. Sedanja predsednica KUD-a 
Vida Milinuč pa je ob jubileju podelila še 
tri društvene zahvale dolgoletnim kul
turnikom: Janku Potočniku, Francu 
Vaupotiču in Petru Vesenjaku.

TM
O prvih letih delovanja KUD-a je 

pripovedovala prva predsednica 
Kristina Vuzem, o vseh poznejših letih 
ter uspehih pa Terezija Majcenovič, še 
do lani predsednica društva, danes pa 
aktivna članica. Obe sta poudarili, da je 
imelo društvo že od vsega začetka 
veliko načrtov, ciljev in pričakovanj, pa 
tudi zavzetih članov, ki so društvu pri
nesli uspehe. Dejali sta, da so bili neka
teri še posebej vztrajni, kot denimo 
ljudske pevke, ki so še zmeraj skupaj, 
danes pa si predvsem želijo delovati v 
sodobni kulturni dvorani, v družbi 
mladih kulturnikov.
V kulturnem programu so se umetniko

ma Maroševiču in Bibiču pridružili še 
otroški pevski zbor OŠ Zavrč, otroška 
folklorna skupina, ljudske pevke, ljuds
ki pevci Trta in ljudski godci, skozi bese-

Polde Bibič

O bogatem življenju in delu Maksa 
Furjana je na slovesnosti spregovoril 
Peter Vesenjak, ob tem pa posebej 
poudaril, da se je rojak iz Zavrča zapisal 
kot svojevrsten slovenski igralec, da je 
bil dobro poznan na odrskih deskah, še 
bolj pa se je občinstvu približal v števil
nih filmih. Zanj najdragocenejše priz
nanje je bil prav gotovo Borštnikov 
prstan, sicer pa je M. Furjan veljal za 
odličnega pedagoga na AGRFT v 
Ljubljani. Rad se je vračal tudi v rodne 
Haloze, predvsem v zadnjih letih svoje
ga življenja.

Bojan Maroševič


